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Godkjenning av innkalling og saksliste   Godkjent 

Godkjenning av protokoll    Godkjent 

Saker til behandling 

8/22 Budsjettvedtak 2022 etter nytt oppsett 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Malvik kirkelige fellesråd 11.10.2022 8/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Budsjett etter nytt oppsett vedtas som budsjett for 2022. 
 
 

Vedtak  

Budsjett etter nytt oppsett vedtas som budsjett for 2022. 
 

 

 

 

9/22 Budsjettkontroll per 6 2022 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Malvik kirkelige fellesråd 11.10.2022 9/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 

Budsjettkontroll pr. juni viser at vi ligger bra an så langt i år. 
Budsjettkontrollen tas til etterretning. 
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Vedtak  

Budsjettkontroll pr. juni viser at vi ligger bra an så langt i år. 
Budsjettkontrollen tas til etterretning. 

 

 

 

 

10/22 Gravplass i Hommelvik 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Malvik kirkelige fellesråd 11.10.2022 10/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 

Det tas kontakt med konsulenten som jobber med Mostadmark for å starte en prosess 
med planlegging av Solbakken og Malvik kirkegård. Det vil også være nødvendig å ha et 
møte med Malvik kommune for å avklare behov og satsingsområder i forhold til 
kistegraver, urnelund og urnevegg.  

 
 

Vedtak  

Det tas kontakt med konsulenten som jobber med Mostadmark for å starte en prosess 
med planlegging av Solbakken og Malvik kirkegård. Det vil også være nødvendig å ha et 
møte med Malvik kommune for å avklare behov og satsingsområder i forhold til 
kistegraver, urnelund og urnevegg.  

 

 

 

 

11/22 Lønnede klokkerstillinger 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Malvik kirkelige fellesråd 11.10.2022 11/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
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For å sikre at vi kan opprettholde en klokkerfunksjon ved gudstjenester, og at dagens 
kirketjenere kan bruke mer tid på andre oppgaver, så må det lyses ut 2 små stillinger som 
kirketjener/klokker til helger.  
Kostnaden på dette må legges inn i budsjettet for 2023 og det må dekkes opp med tillegg 
i rammetilskuddet. 

 
 

Vedtak  

For å sikre at vi kan opprettholde en klokkerfunksjon ved gudstjenester, og at dagens 
kirketjenere kan bruke mer tid på andre oppgaver, så må det lyses ut 2 små stillinger som 
kirketjener/klokker til helger.  
Kostnaden på dette må legges inn i budsjettet for 2023 og det må dekkes opp med tillegg 
i rammetilskuddet. 

 

 

 

 

12/22 Kontorforhold og personalpolitikk ved MKF 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Malvik kirkelige fellesråd 11.10.2022 12/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 

Punkt 1: Årsaker til den betydelige høye sykmeldingsfaktoren/ mange ledige stillinger er 
sammensatt og beror på flere uheldige omstendigheter. Utredningen beskriver dette 
nærmere. Situasjonen er nå på god vei til å bli normalisert. 

  
Punkt 2: Det er et prioritert fokus i Malvik kommune i forhold til å sørge for flest 
mulig heltidsstillinger. 
Det er også et ønske i Malvik kirkelige fellesråd at vi kan tilby heltidsstilling til de 
som ønsker det. Vi har veldig høy grad av heltidsstillinger som er finansiert av 
kommunale midler. Det er et behov for å øke opp til 100% for en kantor. Da er 
det kun renholder igjen i deltid. Det må da innarbeides i budsjettet og blir da 
avhengig av økt rammetilskudd fra kommunen. Vi har fått tilsagn om å beholde 
ubenyttede midler fra DNK, som er opparbeidet grunnet vakanse siste år, til å 
kunne tilby 100% stilling inntil 3 år til en fast 70% stilling som har vært lyst ut nå.  
  
Punkt 3: Hvordan få bedre kontorfasiliteter for kirkekontorets ansatte? 
Kontorene vi har i dag, er ikke tilfredsstillende i forhold til våre behov. Det er ikke 
andre lokaler i området som er på markedet. Trio Bygg skal bygge kontorer på 
Sjøsiden. Vi har dialog med de og følger opp dette. 
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Disse lokalene vil være tilgjengelige fra våren 2024. Pris på det vi trenger er ikke 
klarert enda, men vi må regne med at det blir en høyere kostnad enn vi har i dag. 
Vi må komme tilbake til det og ta det inn i budsjettet fra 2024. Dette vil nok kreve 
et tillegg på rammetilskuddet fra kommunen.  
  
Punkt 4: Kan alle tre punktene over ha en sammenheng? 
Det er vanskelig å se en sammenheng mellom alle punktene, men når vi nå er på 
veg mot en full stab igjen, så vil nok kontorfasilitetene være den største 
utfordringen. 

 
Møtebehandling 

Det ble drøftet i møtet hvorvidt det skulle gjøres vedtak i alle disse punktene. Det er 
vanskelig å gjøre vedtak i punkt 1 og 4. Der vil utredningen bli stående som en 
orientering og det gjøres ikke vedtak.  

Vedtak  

Til Punkt 2: Det er et prioritert fokus i Malvik kommune i forhold til å sørge for 
flest mulig heltidsstillinger. 
Det er også et ønske i Malvik kirkelige fellesråd at vi kan tilby heltidsstilling til de 
som ønsker det. Vi har veldig høy grad av heltidsstillinger som er finansiert av 
kommunale midler. Det er et behov for å øke opp til 100% for en kantor. Da er 
det kun renholder igjen i deltid. Det må da innarbeides i budsjettet og blir da 
avhengig av økt rammetilskudd fra kommunen. Vi har fått tilsagn om å beholde 
ubenyttede midler fra DNK, som er opparbeidet grunnet vakanse siste år, til å 
kunne tilby 100% stilling inntil 3 år til en fast 70% stilling som har vært lyst ut nå.  
  
Til Punkt 3: Hvordan få bedre kontorfasiliteter for kirkekontorets ansatte? 
Kontorene vi har i dag, er ikke tilfredsstillende i forhold til våre behov. Det er ikke 
andre lokaler i området som er på markedet. Trio Bygg skal bygge kontorer på 
Sjøsiden. Vi har dialog med de og følger opp dette. 
Disse lokalene vil være tilgjengelige fra våren 2024. Pris på det vi trenger er ikke 
klarert enda, men vi må regne med at det blir en høyere kostnad enn vi har i dag. 
Vi må komme tilbake til det og ta det inn i budsjettet fra 2024. Dette vil nok kreve 
et tillegg på rammetilskuddet fra kommunen.  
  

 

 

 

13/22 Nytt varmeanlegg i Hommelvik kirke 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Malvik kirkelige fellesråd 11.10.2022 13/22 
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Forslag til vedtak 
 
Utskifting av varmeovner og installasjon av varmestyringssystem i Hommelvik kirke 
gjennomføres i løpet av høsten. Det installeres samme type utstyr som er i Malvik 
kirke. Varmeovnene monteres under benkene og får samme farge som benkene. 
Varmestyring fra Jeff monteres og blir kontrollert gjennom kirkens avtaleprogram. 
 
 

Vedtak  

Utskifting av varmeovner og installasjon av varmestyringssystem i Hommelvik kirke 
gjennomføres i løpet av høsten. Det installeres samme type utstyr som er i Malvik 
kirke. Varmeovnene monteres under benkene og får samme farge som benkene. 
Varmestyring fra Jeff monteres og blir kontrollert gjennom kirkens avtaleprogram. 
 

 

 

 

14/22 Maling av Malvik og Hommelvik kirker utvendig 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Malvik kirkelige fellesråd 11.10.2022 14/22 

 
 
 
Forslag til vedtak 
 

Det sendes ut en ny runde med forespørsler. Vi må allikevel vente til 2023, og da kan vi 
ha mulighet til å få inn noen flere tilbud, slik at vi får et reelt beslutningsgrunnlag. 

 
Vedtak  

Det sendes ut en ny runde med forespørsler. Vi må allikevel vente til 2023, og da kan vi 
ha mulighet til å få inn noen flere tilbud, slik at vi får et reelt beslutningsgrunnlag. 
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Orienteringssaker 

15/22 Orienteringssaker 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Malvik kirkelige fellesråd 11.10.2022 15/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Orienteringene tas til etterretning. 
 
 

Vedtak  

Orienteringene tas til etterretning. 
 

 

 

 

 
Eventuelt 

Knut Arne Mørreaunet tok opp at det nå var snart 2 år siden det hadde vært valg av 
leder i fellesrådet. Leder skal velges hvert år. 
 
Valg av ny leder i Fellesrådet settes opp som sak i neste møte. 
 
 
Neste møte settes til tirsdag 22. november kl. 14.00. 


